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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ 35 
 

Έγκριση υλοποίησης προγράμματος χωριστής συλλογής μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης - 
υπόδησης και λοιπών υφασμάτινων υλικών 

 

Πρακτικό της με αριθ. 2/2020 συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Παπάγου - Χολαργού, της 26ης του 

μηνός Φεβρουαρίου, του έτους 2020. 
 

Στον Χολαργό σήμερα, 26.02.2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Παπάγου - 

Χολαργού, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 3548/21.02.2020 

πρόσκληση του Προέδρου του Νικόλαου Κουκή, που επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με της 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 
 

Διαπιστώθηκε πως υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών παραβρέθηκαν στη 

συνεδρίαση 28 και ονομαστικά οι: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
 

Δημήτριος Οικονόμου Αθανάσιος Βαλυράκης Νικόλαος Καραγιάννης 
Νικόλαος Κουκής Χρήστος Πετράκης Μαρία Σιώτου 

Χρυσούλα (Χρύσα) Παρίση Βικτωρία (Βίκυ) Νικάκη 
Αναστασία Χαμηλοθώρη - 

Κουγιουμτζοπούλου 

Μιχαήλ Υφαντής 
Μαρία Δημητριάδου - 

Καρασιμοπούλου 
Χαράλαμπος Στάϊκος  

Ειρήνη Βεντουζά -  
Παπανικολάου 

Άννα - Μαρία Τσικρικώνη Λουκάς Ρίζος 

Αθανάσιος Αυγουρόπουλος Γεώργιος Πολύδωρας Αντώνιος Ρεκλείτης 

Αθανάσιος Κούτρας Δημήτριος Τούτουζας Γεώργιος Ρεμούνδος 
Μιχαήλ Χατζής Γεώργιος Αυγερινός Περικλής Ζήκας 

Μιχαήλ Τράκας 
Βασιλική (Βάνα) Ρετσινιά - 

Γιαννακοπούλου 
 

Βασίλειος Σιαμάνης Νικήτας Κανάκης  
 

ΑΠΟΝΤΕΣ  
 

Μαρία Αθανασάκου -  
Μουντάκη 

Γεώργιος Ανυφαντής Κων/νος - Πολυχρόνης Τίγκας 

Δήμητρα (Μιμή) Ρουφογάλη Παναγιώτης Δεμέστιχας  
 (οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα).  

 

Επίσης προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση, οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων Παπάγου και 

Χολαργού κ.κ. Μαρία Δημάκου και Αικατερίνη Γκούμα αντίστοιχα.  
 

Στη συνεδρίαση παρόντες ήταν της ο Δήμαρχος κος Ηλίας Αποστολόπουλος και η Δημοτική υπάλληλος κα 

Ειρήνη Πετροπούλου για την τήρηση των πρακτικών τής συνεδρίασης. 
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Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και αναφερόμενος στο 19ο θέμα της Ημερήσιας Διάταξης, 

έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο κο Ηλία Αποστολόπουλο, ο οποίος είπε τα κάτωθι: 
 

Ο Δήμος Παπάγου - Χολαργού σε συμμόρφωση με το εγκεκριμένο Τοπικό Σχέδιο Αποκεντρωμένης 

Διαχείρισης Απορριμμάτων (ΤΣΔΑ) με βασικό άξονα τον σχεδιασμό μιας ολοκληρωμένης και ορθολογικής 

διαχείρισης των Αστικών Στερεών Αποβλήτων (ΑΣΑ) , η οποία στηρίζεται στην ιεραρχία διαχείρισης αποβλήτων 

όπως ορίζεται στην Οδηγία Πλαίσιο για τα απόβλητα (2008/98/ΕΚ). 
 

Στο πλαίσιο του ΤΣΔΑ προβλέπεται ο σχεδιασμός δράσεων χωριστής συλλογής ανακυκλώσιμων υλικών, με 

σκοπό τόσο την αξιοποίησή τους όσο και την εκτροπή τους από την ταφή. 
 

Προς την κατεύθυνση αυτή, η Διεύθυνση Καθαριότητας & Ανακύκλωσης εξέτασε την περίπτωση 

εφαρμογής προγράμματος χωριστής συλλογής μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης και υπόδησης και λοιπών 

υφασμάτινων υλικών (ρούχα, τσάντες, πάνινα παιχνίδια κ.λπ.) μέσω της ανάπτυξης δικτύου ειδικών κάδων 

συλλογής. Τα ανωτέρω υλικά επί του παρόντος απορρίπτονται στους πράσινους κάδους και οδηγούνται προς 

ταφή, αφού δεν υπάρχει Σύστημα Εναλλακτικής Διαχείρισης για το συγκεκριμένο ρεύμα αποβλήτων το οποίο 

θα αναλάμβανε τη διαχείριση του. Εκτιμάται ότι το ποσοστό των υφασμάτινων υλικών αποτελεί περίπου 6% 

της συνολικής ποσότητας των οικιακών αποβλήτων. 
 

Έπειτα από την σχετική έρευνα προέκυψε ότι πανελληνίως δραστηριοποιούνται εταιρείες οι οποίες 

αναλαμβάνουν, σε συνεργασία με τους Δήμους, την ολοκληρωμένη διαχείριση του ρεύματος των 

μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης και υπόδησης και λοιπών υφασμάτινων υλικών και ειδικότερα: 
 

 τη δωρεάν τοποθέτηση κάδων ειδικών προδιαγραφών για τη συλλογή των υφασμάτων σε σημεία 

που υποδεικνύονται από την Υπηρεσία Καθαριότητας του Δήμου, 

 την συλλογή των υφασμάτινων με μέσα της εταιρίας, 

 την προώθηση των μη επαναχρησιμοποιήσιμων υλικών προς ανακύκλωση, 

 την εφαρμογή προγραμμάτων εκπαίδευσης. 
 

Η υλοποίηση προγράμματος χωριστής συλλογής υφασμάτων θα έχει τα εξής αναμενόμενα οφέλη για τον 

Δήμο: 
 

 μείωση των οικιακών αποβλήτων που οδηγούνται προς ταφή σε ποσοστό περίπου 6% με 

αποτελέσματα πολλαπλά περιβαλλοντικά και οικονομικά οφέλη για τον Δήμο (μείωση εισφοράς 

στον Ε.Δ.Σ.Ν.Α., ελάττωση καυσίμων, παράταση χρόνου ζωής του Χ.Υ.Τ.Α κ.λπ.), 

 συμμόρφωση με το εγκεκριμένο Τοπικό Σχέδιο Αποκεντρωμένης Διαχείρισης Απορριμμάτων, 

 περιβαλλοντική ευαισθητοποίηση των δημοτών. 
 

Προκειμένου η Διεύθυνση Καθαριότητας & Ανακύκλωσης να προχωρήσει στην υλοποίηση του 

προγράμματος με τα βέλτιστα δυνατά οφέλη για τον Δήμο, προτείνεται η ανακοίνωση στην ιστοσελίδα του 

Δήμου σχετικής πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την κατάθεση προτάσεων συνεργασίας. 
 

Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω παρακαλούμε να εγκρίνετε την υλοποίηση προγράμματος χωριστής 

συλλογής μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης - υπόδησης και λοιπών υφασμάτινων υλικών στον Δήμο Παπάγου - 

Χολαργού. 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη τις διατάξεις του άρθρου 65 

του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87) και τον Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, 
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ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
 

Εγκρίνει σύμφωνα με την ανωτέρω εισήγηση, την υλοποίηση προγράμματος χωριστής συλλογής 

μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης - υπόδησης και λοιπών υφασμάτινων υλικών, με σκοπό τόσο την αξιοποίησή 

τους όσο και την εκτροπή τους από την ταφή. 
 

Η υλοποίηση του προγράμματος διαχείριση των μεταχειρισμένων ειδών ένδυσης, υπόδησης και λοιπών 

υφασμάτινων υλικών, ειδικότερα θα περιλαμβάνει: 
 

 τη δωρεάν τοποθέτηση κάδων ειδικών προδιαγραφών, για τη συλλογή των υφασμάτων σε σημεία 

που υποδεικνύονται από την Υπηρεσία Καθαριότητας του Δήμου, 

 την συλλογή των υφασμάτινων με μέσα της εταιρίας, 

 την προώθηση των μη επαναχρησιμοποιήσιμων υλικών προς ανακύκλωση, 

 την εφαρμογή προγραμμάτων εκπαίδευσης. 
 

Τα αναμενόμενα οφέλη για τον Δήμο μας θα είναι: 
 

 η μείωση των οικιακών αποβλήτων που οδηγούνται προς ταφή σε ποσοστό περίπου 6% με 

αποτελέσματα πολλαπλά περιβαλλοντικά και οικονομικά οφέλη για τον Δήμο (μείωση εισφοράς 

στον Ε.Δ.Σ.Ν.Α., ελάττωση καυσίμων, παράταση χρόνου ζωής του Χ.Υ.Τ.Α κ.λπ.), 

 η συμμόρφωση με το εγκεκριμένο Τοπικό Σχέδιο Αποκεντρωμένης Διαχείρισης Απορριμμάτων, 

 η περιβαλλοντική ευαισθητοποίηση των δημοτών. 
 

Προκειμένου να υλοποιηθεί το πρόγραμμα, με τα βέλτιστα δυνατά οφέλη για τον Δήμο, θα γίνει σχετική 

ανακοίνωση στην ιστοσελίδα του Δήμου, της πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την κατάθεση 

προτάσεων συνεργασίας. 
 

 

«Λευκό» ψήφισε ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Αντώνιος Ρεκλείτης. 
 

Κατά τη διαδικασία της ψηφοφορίας απουσίαζαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Αθανάσιος Βαλυράκης, Βικτωρία 

Νικάκη, Δημήτριος Τούτουζας, Χαράλαμπος Στάϊκος και Γεώργιος Ρεμούνδος. 
 

Η απόφαση έλαβε τον αριθμό 35/2020. 
 

 

 

Ο Πρόεδρος 
 

 
 

 
 

Ο Γραμματέας 

Νικόλαος Κουκής Γεώργιος Πολύδωρας 
 

 

 

Τα Μέλη 
 

Δ. Οικονόμου, Χ. Παρίση, Μ. Υφαντής, Ε. Βεντουζά - Παπανικολάου, Α. Αυγουρόπουλος, Α. Κούτρας, Μ. Χατζής, 

Μ. Τράκας, Β. Σιαμάνης, Χ. Πετράκης, Μ. Δημητριάδου - Καρασιμοπούλου, Α.-Μ. Τσικρικώνη, Γ. Αυγερινός, Β. 

Ρετσινιά - Γιαννακοπούλου, Ν. Κανάκης, Ν. Καραγιάννης, Μ. Σιώτου, Α. Χαμηλοθώρη - Κουγιουμτζοπούλου, Λ. 

Ρίζος, Α. Ρεκλείτης, Π. Ζήκας. 
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